
Styrelsemöte 9 
 

Mötesprotokoll  

2021-03-01 18.00 

Zoom 
 

Närvarande:  

Anton Domby  Ordförande 

Andrea Johansson Vice ordförande 

Robin Nilsson Ekonomiansvarig 

Marie Theander Kommunikationsansvarig  

Fabian Svanberg  Projektansvarig  

Hanna Johansson Fastighetsansvarig  

Henrik Simonsson Näringslivsansvarig  

Hampus Sjöblom  Utbildningsansvarig  

Felicia Thiers Eventansvarig  Anslöt 18.04 

Cornelia Biller Marknadsföringsansvarig Anslöt 18.46 

 

Adjungerande: 

Ida Granrot Ordförande, Valberedningen Lämnade 18.40 

Carolina Runesson General, Agoras Novischveckor 2021 

Clara Bohman Näslund Projektledare, Vårbalen 

 

1. Mötet öppnar  Anton Domby öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av röstlängd  8 röstberättigade.  

 

3. Mötesfunktionärer  Anton Domby valdes till  



mötesordförande. Marie Theander 

valdes till sekreterare.  

Hampus Sjöblom & Robin Nilsson 

valdes till justerare tillika rösträknare. 

 

4. Adjungerande  3 adjungerande  

 

5. Fastställande av dagordning Fastställdes. 

 

6. Prestentationsrunda  -  

 

Felicia Thiers anslöt 18.04. Röstlängden  

reviderad till 9.  

 

7. Föregående mötesprotokoll  Lades till handlingarna. 

 

8. Projektledare informerar Carolina informerade om att  

Novischeriet har beslutat om förslag på 

tema.  

 

Clara informerade att projektgruppen       

har beslutat att ha en digital bal via               

livesändning. Deltagare kommer kunna       

tävla om priser genom att skänka           

pengar till Läkare Utan Gränser. Man           

undersöker catering, underhållning och       

detaljer.  

 

Ida föreslog en diskussion gällande         

sökperioden för nästa styrelse.  



 

9. Beslut: Tema för Agoras  Novischeriet 2021 föreslår temat 

Novischveckor 2021 “The year we didn’t get” för Agoras  

Novischveckor 2021. 

Mötet beslutade att anta temat.  

 

10.  Diskussion: Tacksittning Felicia föreslog att avtacka aktiva  

medlemmar under Vårbalen. Mötet  

diskuterade möjligheter. 

 

Ida Granrot lämnade 18.40 

 

11.Diskussion: Tacksittning Handlingen och diskussionen avklarades  

i föregående punkt. 

 

12.  Diskussion: Uppförandekod Andrea föreslog att styrelsen arbetar  

fram en uppförandekod i våra 

styrdokument som ska gälla under våra 

aktiviteter, för att  

främja trygghet bland våra studenter  

samt en medvetenhet kring liknande  

allvarliga ämnen. 

Mötet diskuterade alternativ så som 

riktlinjer eller policier.  

 

Cornelia anslöt 18.46. Röstlängden  

reviderad till 10. 

 

13.  Diskussion: Event  Hampus föreslog att mötet diskuterar  

digitala event under våren.  



 

14.Övriga frågor -  

 

15.Mötet avslutas 19.06 

 

 

 

 


